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Vragen: 1. In hoeverre wordt meer ruimte gegeven aan privaat initiatief om te komen tot 
geclusterde woonvormen? Dit tegen de achtergrond dat nu in de visie staat dat vooral in 
overleg met professionele organisaties de behoefte naar geclusterde woonvormen wordt 
geinventariseerd. De vraag is of dit voldoende recht doet aan eigen initiatief van Gouwenaars 
(denk aan hofjes/knarrenhof etc).

2. Mantel- en respijtzorg wordt genoemd in de nota. Er worden echter geen (aanvullende) 
ambities of doelstellingen benoemd terwijl meer oog voor mantelzorg en meer 
ruimte/invulling inzake respijtzorg juist kan maken dat de woonsituatie van mensen langer in 
‘eigen omgeving’ kan. Wat zijn de ambities mbt mantel- en respijtzorg in deze woonzorgvisie 
en/of aanpalende visies?

3. Ouderenadviseurs worden genoemd in de visie. Zij bezoeken (indien gewenst) ouderen die 
75 jaar worden. Is deze vorm van advies weer in bedrijf in dit tijdperk waarin de 
coronamaatregelen worden verruimd en zo ja, is er een mogelijkheid om de frequentie van 
het bezoek op te schroeven? Dit vanwege het inzicht dat het van grote waarde is stevig vinger 
aan de pols te houden bij mensen van 75 jaar en ouder inzake hun (veranderende) 
woon/zorgbehoeftes. 

4. Welke maatregelen kunnen worden genomen om het bezit van koopwoningen onder 
starters en jongeren in Gouda aan te jagen? 

5. Op welke wijze wordt verduurzaming van sociale huurwoningen in Gouda aangejaagd, en 
op welke wijze wordt dit gefinancierd? Is het realistisch om alle bestaande sociale huur in 
2040 CO2-neutraal te maken, of is hiervoor vervanging nodig op den duur?

Antwoorden:




